
404 科技藝術節公開徵件 

  “404 INTERNATIONAL FESTIVAL OF ART & TECHNOLOGY” 

主辦單位與中國科技大學規劃與設計學院為合作夥伴，特別協助 404 國際藝術

節在台灣徵件訊息的發佈與宣傳，有任何問題請聯絡林珮淳數位藝術實驗室

成員 吳欣怡 email:littlemovietheater@gmail.com。 

參閱網站  www.404festival.com 

徵件 免報名費 

繳交期限：2018/1/19 

簡介 

“404 科技藝術節”2004 年在阿根廷首次舉辦，是一個非營利性節目，其主要

目標是傳播新媒體科技藝術，並建構一個藝術家與在地社區溝通的環境。 

 “404 科技藝術節”是阿根廷歷史最悠久的藝術節，特殊之處在於為國際性巡

迴展出的藝術節，像在奧地利，比利時，西班牙，意大利，俄羅斯，瑞士，

台灣和哥倫比亞等國家都有舉辦過藝術節。 

 404科技藝術節準備下一屆的展覽，並向世界各地的新媒體藝術家公開徵件。 

藝術家可以報名以下類別： 

 裝置藝術 

 動畫/影像 

 表演 

 網路藝術 

 攝影 

 音樂 

 研討會 

 現場影音表演 

 

  參賽表格：404 – ENTRY FORM (如附件) 

 
 

 

http://www.404festival.com/
http://www.404festival.com/wp-content/uploads/2018/01/404-ENTRY-FORM1.doc


 

“404 INTERNATIONAL FESTIVAL OF ART & TECHNOLOGY” 

OPEN CALL 2018 

“404 International Festival of Art and Technology”, born in Argentina in 2004, is a 

nonprofit project whose main objective is to democratize culture, spreading artistic 

productions that unite art with technology and creating an environment where 

artists relate with the community. 

“404 Festival” is the oldest festival of Art and Technology of Argentina and its 

particularity lies in being an itinerant initiative, having been presented also in other 

countries such as Austria, Belgium, Spain, Italy, Russia, Switzerland, Taiwan and 

Colombia. 

 

“404 Festival” is preparing future editions and launches this open-call destined to 

artists and researchers from all over the world with the aim to spread and stimulate 

New Media creations. 

Artists can submit their works in the following areas: 

INSTALLATION 

ANIMATION / VIDEO 

PERFORMANCE 

NET-ART 

IMAGE 

MUSIC 

CONFERENCE 

LIVE AUDIOVISUAL 

Submission is free. 

Download the Entry Form: 

404 – ENTRY FORM 

 

Deadline: January 19th 2018 

For more information please visit: www.404festival.com 

http://www.404festival.com/wp-content/uploads/2018/01/404-ENTRY-FORM1.doc
http://www.404festival.com/wp-content/uploads/2018/01/404-ENTRY-FORM1.doc
http://www.404festival.com/

